
                                            P  R  O  T  O  K  Ó  Ł  nr  XXIV/2012 
 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 28 maja 2012r. 
 
Miejsce obrad: sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie; 
 
Godzina rozpoczęcia obrad:  12.00 
 
Obecni na sesji – zgodnie z załączoną listą obecności w sesji uczestniczyli wszyscy 
radni Rady Miejskiej w Barczewie (15) 
 
Do punktu 1. 
Pan Zbigniew Chlubicki otworzył obrady sesji i stwierdził na podstawie listy 
obecności jej prawomocność. 
 
Do punktu 2. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki zaproponował wprowadzenie następujących zmian do 
porządku obrad: 
 
punkt 14. 
Projekt uchwały w sprawie zwiększenia dodatku specjalnego Burmistrzowi 
Barczewa Panu Lechowi Janowi Nitkowskiemu; 
 
punkt 15. 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian w Statucie Warmińskiego Związku 
Gmin; 
 
punkt 16. 
Projekt uchwały w sprawie obniżenia  kapitału zakładowego Zakładu Energetyki 
Cieplnej Spółka z o.o w Barczewie; 
 
Radni przyjęli jednogłośnie przedstawioną przez pana Chlubickiego propozycję. 
 
Porządek obrad po zmianach: 
4.Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami; 
5.Informacja na temat realizacji wywozu nieczystości – ilość zawartych umów, 
egzekwowanie należności. Segregacja odpadów. Przygotowanie do wprowadzenia 
w życie obowiązków wynikających z zapisów ustawy z dnia 1 lipca 2011r o zmianie 
ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w  gminach oraz niektórych innych ustaw. 
6.Informacja na temat aktualnego zasobu mienia komunalnego (modernizacja, 
rozbudowa,remonty); 
7.Informacja na temat urządzonych i urządzanych terenów zielonych,klombów. 
Estetyka tych miejsc; 
8.Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 
i zbiorowe odprowadzenie ścieków; 
9.Zmiana budżetu gminy Barczewo na 2012r; 
10.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

 



Barczewo na lata 2012-2022; 
11.Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na 
finansowanie planowanego deficytu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych 
zobowiązań; 
12.Projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji; 
13.Absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2011r: 
-sprawozdanie z wykonania budżetu za 2011r; 
-sprawozdanie finansowe; 
-opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie; 
-informacja o stanie mienia Gminy Barczewo; 
-stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Barczewie; 
-opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie; 
-projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2011r; 
-projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Barczewa absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2011r; 
14.Projekt uchwały w sprawie  zwiększenia dodatku specjalnego Burmistrzowi 
Barczewa Panu Lechowi Janowi Nitkowskiemu; 
15.Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian w Statucie Warmińskiego Związku 
Gmin; 
16.Projekt uchwały w sprawie obniżenia kapitału zakładowego  Zakładu Energetyki 
Cieplnej Spółka z o.o w Barczewie; 
17.Interpelacje  i zapytania radnych; 
18.Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych; 
19.Odpowiedzi na bieżące zapytania; 
20.Sprawy różne i wolne wnioski; 
21.Zakończenie obrad XXIV/2012 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Porządek przyjęty przez Radę  jednogłośnie. 
 
Do punktu 3. 
 
Protokół z obrad poprzedniej sesji przyjęty został jednogłośnie. 
 
Do punktu 4. 
Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady Miejskiej: 
 
-trwa postępowanie w sprawie gruntów ANR, które przylegają do jeziora w 
Łęgajnach. Mieszkańcy chcą tam boisko; 
-prowadzimy działania pomagające przedsiębiorcom, którzy się chcą  u nas 
lokalizować; 
-odbyliśmy spotkania z prezesami naszych dwóch Spółek w sprawie ich połączenia; 
-19 maja br odbyła się impreza „Piknik wędkarski – z rodziną na ryby” w 
Tumianach; 
-regulujemy sprawę drogi w Łapce; 
-odbyło się spotkanie w Wojewódzkim Zarządzie Melioracji i Urządzeń Wodnych, 
które realizuje zadanie przebudowy rzeki Kiermas; 
-odbyliśmy dwa spotkania dotyczące  naszej oświaty; 

 



-odbyła się Rada Olsztyńskiego Obszaru Aglomeracyjnego, w której wziąłem 
udział; 
-odbyła się Noc w Muzeum; 
-odbył się Festiwal Muzyki Chóralnej im. Feliksa Nowowiejskiego; 
-Zakład Usług Komunalnych zakupił nowy samochód do wywozu nieczystości; 
-trwa remont nowej siedziby ZWIK; 
-wyłoniliśmy wykonawcę inwestycji w Barczewku; 
 
Do punktu 5. 
 
Pan Leszek Polak – prezes ZUK przedstawił radnym informację na temat wywozu 
nieczystości ….. . 
Informacja stanowi załącznik do protokółu. 
 
Pani Halina Bronka zwróciła się do burmistrza Barczewa o uregulowanie  sprawy 
przynależności śmietników w mieście oraz ich remontu. 
 
Do punktu 6 i punktu 7. 
 
Informację na ten temat oraz prezentację multimedialną przedstawiła dyrektor 
Zakładu Budynków Komunalnych w Barczewie pani Mirosława Jasińska. 
Informacja stanowi załącznik do protokółu. 
 
Pani Jasińska powiedziała m.innymi, że za zgodą Komisji Mieszkaniowej ZBK 
będzie dokwaterowywał lokatorów do mieszkań, w których najemcy nie będą 
uiszczać czynszów. 
 
Pani Alina Jakończuk – ulica Kościuszki 2 – budynek ten ma straszną elewację. 
Czy planowana jest jej naprawa? 
 
Pani Jasińska – w ubiegłym roku w tym budynku  zrobiliśmy dach i instalację 
elektryczną. W miarę posiadanych środków może to zrobimy w przyszłym roku. 
 
Pan Jan Suliński – remonty wieś – miasto. To nie idzie współmiernie. 
 
Pan Edward Maciejewski – nasza Komisja (do Spraw Gospodarczych i 
Mieszkaniowych) ruszyła w teren. Stwierdzić musimy, że wygląd budynków jest 
coraz lepszy. Wspólnoty poczuły się współgospodarzami. Staraniem burmistrza, 
komisji i pani dyrektor w tym roku sporządzony zostanie projekt budowy budynku  
socjalnego, który powinien być pobudowany w roku przyszłym. W chwili obecnej 
miasto nabiera wyrazu. Przeprowadziliśmy lustrację terenów zielonych, placów 
zabawe. Z lustracji sporządziliśmy protokół i wystąpiliśmy z wnioskami. Przy bloku 
nr 4 na Osiedlu Słonecznym jest ogrodzony plac zabaw ale jest tam ciasno. Na 
ulicy Słowackiego widać wyraźnie, że plac zabaw jest dewastowany. Między 
blokami 4 i 8 na Oś.Słonecznym jest droga przy stacji trafo, która jest bardzo 
powybijana. Jest tam również plaga szczurów. 
Z Komisją pojechaliśmy do Mokin na plac zabaw. Wyraźnie widać, że  nie jest on  
wykorzystywany. Inaczej sprawa wygląda w Skajbotach. Tam widać wyraźnie, że 

 



plac jest użytkowany. Należy tam poprawić ogrodzenie. W Skajbotach budynek po 
dawnej Szkole Polskiej jest w opłakanym stanie. Podobnie droga do Skajbot stała 
się prawie nieprzejezdna, jest niestety w bardzo złym stanie. Wnioskujemy aby pan 
burmistrz wystąpił w sprawie tej drogi do powiatu. 
Zieleń w mieście – w tej chwili jest to rewelacja. To miasto pięknieje. 
 
Do punktu 8. 
 
Pan Jacek Kasprzak przedstawił Radzie propozycje nowych cen za wodę i ścieki. 
Nowe taryfy obowiązywałyby od lipca 2012r. 
 
Pan Jan Suliński – Komisja Finansów Publicznych jest przeciwna podwyżce; 
Na 1 m sześciennym wychodzi  łącznie ponad 0,50 zł podwyżki. Rozumiemy, że 
nasze ceny zależą od cen Olsztyna, ale pomimo wszystko jest to duża podwyżka; 
 
Pan Jacek Kasprzak – Rada nie musi podjąć takiej uchwały. Rada ma prawo 
dopłacić do tych cen; 
 
Pan Krzysztof Ludwiniak – wnioskuję o nie czytanie uchwały. 
 
Na sali jest obecnych 12 radnych. 
 
Radni 11 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym” przyjęli wniosek pana Ludwiniaka; 
 
Radni  9 głosami „za”, 1 „przeciw” i 2 „wstrzymującymi” podjęła: 
 
                                       U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXIV(150)12 
w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe  zaopatrzenie w wodę i zbiorowe i 
zbiorowe  odprowadzenie ścieków; 
 
Do punktu 9. 
 
Wyjaśnienia dotyczące zmian budżetu gminy na 2012r przedstawiła pani Dorota 
Kondratowicz. 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pani Alina Jakończuk – wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały. 
 
Na sali obecnych jest 12 radnych. 
 
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek pani Jakończuk. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie (12) podjęła: 
 
                                              U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXIV(151)12 
w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2012r. 
 

 



Do punktu 10. 
 
Wyjaśnienia przedstawiła pani Dorota Kondratowicz. 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pan Suliński zawnioskował o nie czytanie  uchwały. 
 
Na sali obecnych jest 12 radnych. 
 
Radni przyjęli jednogłośnie wniosek pana Sulińskiego. 
 
Radni  j e d n o g ł o ś n i e podjęli: 
 
                                      U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXIV(152)12 
w sprawie zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 
2012-2022. 
 
Do punktu 11. 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła pani Dorota Kondratowicz. 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pan Suliński – wnioskuję o nie czytanie uchwały. 
 
Na sali obecnych jest  12 radnych. 
 
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek pana Sulińskiego. 
 
Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e  podjęła: 
 
                                            U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXIV(153)12 
w sprawie  zaciągnięcia  długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie 
planowanego deficytu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań. 
 
Do punktu 12. 
 
Wyjaśnienia do uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta pani Dorota Kondratowicz. 
 
Pan Jan Suliński  - opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pan Suliński zawnioskował o nie czytanie projektu uchwały. 
 
Na sali obecnych jest 12 radnych. 
 
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek pana Sulińskiego. 
Rada Miejska   j e d n o g ł o ś n i e  podjęła: 

 



 
                                           U C H W A Ł Ę  nr  XXIV(154)12 
w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji. 
 
Do punktu 13. 
 
-Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2011r przedstawiła Skarbnik Miasta pani  
Dorota Kondratowicz 
 
-Sprawozdanie finansowe przedstawił  Burmistrz Barczewa pan Lech Jan Nitkowski 
 
Pan Nitkowski powiedział między innymi: 
 
Z całą odpowiedzialnością stwierdzić mogę, że rok 2011 był osiągnięciem dla 
Gminy. Sięgnęliśmy po 14 milionów wydatków inwestycyjnych Środków 
zewnętrznych było ponad  8 milionów. Bardzo dołują nas wydatki na oświatę. 
Problem ten mają również inne samorządy. Wspólnie więc wnosimy o przejęcie 
finansowania oświaty przez budżet państwa.  
Miejski Zespół Oświaty i Zdrowia, Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej, Zespół 
Szkolno-Przedszkolny w Łęgajnach realizują z powodzeniem projekty unijne. 
Przedszkole w Łęgajnach zostało doskonale wyposażone ze środków 
zewnętrznych. W ramach środków z PROW-u wykonaliśmy sieć wodociągową z 
Bartołt do Leszna oraz kanalizację w Kaplitynach. 
Zmodernizowaliśmy w 2011r ulicę Graniczną. We współpracy z Powiatem 
wykonaliśmy odcinek drogi na trasie Barczewo-Silice. W ramach zawartego z 
naszą Gminą porozumienia powiat wykonał inwestycję modernizacji ulic Olsztyńska 
– Targowa. Razem z Urzędem Marszałkowskim wykonaliśmy drogę w Kaplitynach . 
Na Osiedlu Domków Jednorodzinnych wykonaliśmy w kostce polbrukowej 
nawierzchnię ulicy Orzeszkowej. Na rewitalizowanej części Starego Miasta oprócz 
wykonania tego co widać gołym okiem wymieniona została cała sieć wodno-
kanalizacyjna. Wykonane mamy dokumenty na rewitalizację budynku po kościele 
ewangelickim, na wykonanie sali w Urzędzie Miejskim w Barczewie oraz na remont 
budynku  Salonu Muzycznego. W ramach podpisanego ze Stawigudą porozumienia 
ze środków zewnętrznych prowadzimy szkolenia dla pracowników naszych 
urzędów. Wyremontowaliśmy i wyposażyliśmy świetlice wiejskie. Nie wszystko 
udało się wykonać, ale spróbujemy to zrobić w tym roku. 
 
-Przewodniczący Rady Miejskiej w Barczewie pan Zbigniew Chlubicki przedstawił 
Radzie Miejskiej Uchwałę nr RIO.IV-0120-178/12 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia  8 maja 2012r  w sprawie wydania opinii 
o przedłożonym przez Burmistrza Barczewa sprawozdaniu z wykonania budżetu za 
2011r. 
 
-Informację o stanie mienia Gminy Barczewo przedstawił pan Lech Jan Nitkowski – 
Burmistrz Barczewa; 
 
-Pan Krzysztof Ludwiniak – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Barczewie przedstawił  w n i o s e k  Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

 



Barczewie o udzieleniu absolutorium Burmistrzowi Barczewa za rok 2011 z tytułu  
wykonania budżetu za 2011 rok; 
 
Pan Zbigniew Chlubicki – Przewodniczący Rady Miejskiej w Barczewie – 
przedstawił Uchwałę nr ROIO.IV-0120-178/12 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 8 maja 2012r w sprawie udzielenia 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2011 rok; 
 
 
-Pan  Zbigniew Chlubicki – Przewodniczący Rady Miejskiej w Barczewiw – 
przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2011r; 
 
Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e  podjęła  : 
 
                                        U C H W A Ł Ę  nr  XXIV(155)12 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu za 2011r; 
 
Pan Zbigniew Chlubicki – Przewodniczący Rady Miejskiej w Barczewie odczytał 
projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Barczewa absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2011r. 
 
Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e  podjęła: 
 
                                        U C H W A Ł Ę  nr  XXIV(156)12 
w sprawie udzielenia  Burmistrzowi Barczewa absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu za 2011r. 
 
Pan Lech Jan Nitkowski – Burmistrz Barczewa – podziękował pani Skarbnik oraz 
Radzie Miejskiej w Barczewie. 
 
Do punktu 14. 
Dodatek specjalny dla Burmistrza Barczewa. 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pani Alina Jakończuk zawnioskowała o nie czytanie uchwały. 
 
Na sali obecnych jest 12 radnych. 
 
Wniosek pani Jakończuk przyjęty został jednogłośnie. 
 
Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e  podjęła: 
 
                                            U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  XXIV(157)12 
w sprawie zwiększenia dodatku specjalnego Burmistrzowi Barczewa Panu Lechowi 
Nitkowskiemu. 

 



 
Do punktu 15. 
Zmiany w Statucie Warmińskiego Związku Gmin przedstawiła pani Ryszarda Buga 
– Sekretarz Miasta. 
 
Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna. 
 
Pani Alina Jakończuk zawnioskowała o nie czytanie uchwały. 
 
Wniosek pani Jakończuk Rada Miejska przyjęła  jednogłośnie (12). 
 
Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e (12)  podjęła: 
 
 
                                       U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  XXIV(158)12 
w sprawie przyjęcia zmian w Statucie Warmińskiego Związku Gmin. 
 
Do punktu 16. 
 
Obniżenie kapitału zakładowego Spółki ZEC. 
 
Radca Prawny – pani Jolanta Nożyńska – chodzi o ustalenie rzeczywistej wartości 
kapitału przy połączeniu  Spółek . Chodzi o urealnienie wartości Spółki. 
 
Pan Lech Nitkowski – mamy oszacowany kapitał, którego właściwie nie ma. 
Znajduje się w ziemi we Wspólnotach. Niestety nie zabezpieczyliśmy swojego 
interesu we Wspólnotach (ul.Krótka i inne). Należało przed laty sprzedać wszystko 
oprócz kotłowni.  W kilku Wspólnotach dogadano się. Dziś  mamy małe kotłownie 
na blokach a  rurociągi i stare kotłownie pozostały. Nikt tego z ziemi nie będzie  
wydobywał. Żeby  sytuację doprowadzić do normalności dokonaliśmy remanentu. 
Jeżeli teraz tego nie zrobimy to w przypadku połączenia Spółek fikcyjnie  
zwiększymy kapitał nowej Spółki. 
 
Pan Jan Połowianiuk – nie wiem skąd się wzięła  kwota 1,5 mln.zł; 
 
Pani Halina Bronka – żałuję, że ta kwota nie była podana dla nas do wiadomości 
wcześniej. Jestem tą kwotą zaskoczona. 
 
Pan Lech Nitkowski – w związku z tymi zapytaniami wycofuję ten temat z obrad 
dzisiejszej sesji. 
 
Na sali obecnych jest 12 radnych. 
 
Radni jednogłośnie (12) zdjęli ten punkt z porządku obrad. 
 
Do punktu 17 
Interpelacje i zapytania radnych: 
 

 



Pani Halina Bronka: 
1)Czy jest możliwość uporządkowania terenów gminnych przy Zakładzie Karnym 
przed uroczystościami obchodów 200-lecia zakładu. 
 
2)cZY  wzdłuż muru więziennego realizowana będzie inwestycja ułożenia 
chodnika? 
 
3)Czy wykonana  będzie naprawa ulicy Grottgera? 
 
4)Czy zostanie ułożony przy OSP chodnik z płytek zakupionych przez Straż do 
czasu przyjazdu gości z Hagen? 
 
5)Kiedy zostanie uregulowana sprawa zbyt wczesnego włączania się latarni na 
ulicy Targowej i na Starym Mieście? 
 
6)Czy zadziała uchwała, która będzie mówiła o tym co robić z psimi odchodami? 
Czy będą zakupione odpowiednie pojemniki  do tego celu? 
 
7)Oświetlenie części starego cmentarza. Były pieniądze na projekt. Czy to będzie 
zrobione? 
 
8)Czy będzie przeniesiony plac zabaw z Warmińskiej-Nadrzecznej? Pieniądze na 
ten cel przekazała GKRPA; 
 
Burmistrz Barczewa – to jest bajka, pierwszy raz o tym słyszę; 
 
Pan Jan Suliński – czy są jeszcze  i w jakiej wysokości środki na remonty dróg? 
 
Pani Alina Jakończuk: 
 
-przy ulicy Wojska Polskiego są dwie budowle, które szpecą wygląd tej części 
miasta . Jest to kiosk RUCH oraz stragan z ubraniami  koło bloku  16/18. 
 
Pan Andrzej Moszczyński: 
-czy można wykosić trzy miejsca w Łęgajnach: tj.: przy zbiorniku retencyjnym, przy 
chodniku na ul.Dębowej oraz przy przystanku MPK; 
-na drodze powiatowej zapadły się dwie studzienki, czy to będzie  zrobione? 
 
Pan Jarosław Bonus: 
-kto jest odpowiedzialny za sprzątanie, koszenie starego cmentarza? 
 
Pani Teresa Lutarewicz: 
-czy  będą koszone pobocza przy drogach gminnych na wsiach? 
-czy zrealizowane jest wskazanie Komisji aby oznakować przejście dla pieszych 
koło przystanku w Starych Włókach? 
 
Pan Edward Maciejewski – do pani Mirosławy Jasińskiej: 
-czy będą wykaszane pobocza przy drogach powiatowych? 

 



 
Do punktu 18. 
 
Odpowiedzi udziela Burmistrz Barczewa: 
 
-pieniądze na remonty dróg – na koniec maja będziemy wiedzieli ile zostało tych 
środków; 
 
-przygotuję na Komisję informację ile będą kosztowały inwestycje przy Zakładzie 
Karnym i zapytam się pani Haliny skąd na to wziąć. 200 lecie jest Zakładu Karnego 
a nie nasze. Spotkam się z dyrektorem ZK i zapytam się w czym im mogę pomóc; 
 
-wykonanie chodnika przy OSP – niestety nie mamy ludzi aby to zrobić teraz; 
 
-uchwała pieskowa.Pani Halina mówi, że obiecałem. Jeżeli obiecałem to w tej chwili 
wycofuję się. 
 
-do zrealizowania mamy bardzo dużo zadań ale tych co mamy zaplanowane w 
budżecie. Póki co proszę o wstrzymanie. Realizacja w pierwszej kolejności tego co 
w budżecie – zrobić musimy remanent ile środków zostało na drogach; 
 
Pan Jan Suliński – czy korzystamy z ludzi z Zakładu Karnego? 
 
L.Nitkowski – korzysta z nich Zakład Usług Komunalnych; 
 
Pani Halina Bronka – nie jestem zadowolona z tej odpowiedzi; 
 
Do punktu 19. 
 
Pani Mirosława Jasińska – ulica Wojska Polskiego 50 – ta Wspólnota 
prawdopodobnie  odkupi kotłownie od ZEC-u. Wspólnoty nie mają osobowości 
prawnej, nie mogą więc sprzedawać ciepła. 
 
Pan Janusz Sturlis -   słyszałem dziś, że Państwo są zaskoczeni  (kapitał) kwotą 1,5 
miliona zł. W sprawozdaniu rocznym ZEC-u, które Państwo otrzymaliście ta kwota 
była wyszczególniona. 
 
Do punktu 20. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki – w związku z wyczerpaniem porządku dzisiejszego 
posiedzenia zamykam obrady XXIV/12 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Protokółowała: 
B.Kwapis                                                               Przewodniczący  
                                                                              Rady Miejskiej w Barczewie 
                                                                              Zbigniew Chlubicki 
 
 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


